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Motie Glasvezel in Heerhugowaard - Plan B 
 
De raad van de gemeente Heerhugowaard in vergadering bijeen op ….. 
 
Constaterende dat: 

- De aanmeldingen bij e-fiber op slechts 3,3% zijn uitgekomen: 
- Er is afgesproken dat het drempelpercentage 35% is;  
- Het initiatief tot dit plan ontstond vanuit de motie “ Laagdrempelig snel internet voor heel 

Heerhugowaard”, door de raad aangenomen op 5 november 2015; 
- Plan A niet gelukt is, en hiermee de voornoemde motie nog steeds relevant is.                  

 
 
Overwegende dat: 

- We steeds meer internet gebruiken in ons werk en dagelijks leven;  
- Glasvezel kan voorzien in dit internet, nu en in de toekomst;  
- Er nu al gebieden zijn, zoals het Altongebied, die de beperkingen van de huidige 

verbinding ervaren en hun behoefte hebben uitgesproken aan een glasvezelverbinding; 
- Er verschillende ontwikkelingen, zoals de aanleg van het warmtenet, zijn waar de aanleg 

van glasvezel op zou kunnen meeliften;  
- Het niet duidelijk is of het lage percentage een gevolg is van gebrek aan behoefte of het 

niet goed bereikt hebben van onze inwoners;  
- Het niet duidelijk is tot in hoeverre inwoners voldoende kennis hebben van glasvezel om 

een goede afweging te maken.  
 

 

Spreekt uit:  
Glasvezel is noodzakelijk om Heerhugowaard toekomstbestendig te maken en houden.  
 

verzoekt het College om: 
 

1. Met prioriteit te onderzoeken welke oplossingen er mogelijk zijn voor het realiseren van 
glasvezel in het Altongebied en het buitengebied en daarbij aan te sluiten bij bestaande 
ontwikkelingen waar mogelijk; 

2. Te onderzoeken of inwoners in Heerhugowaard behoefte hebben aan glasvezel en welke 
oplossingen daarvoor mogelijk zijn op wijkniveau; 

3. Dit onderzoek niet alleen consulterend, maar ook informerend naar onze inwoners te laten 
zijn, zodat zij een geïnformeerd en weloverwogen besluit kunnen nemen;  

4. Uit te gaan van oplossingen die geen investering van de gemeente vragen, enkel een 
faciliterende rol.  

5. Nog dit jaar met een voorstel te komen naar de raad.  
 

 

En gaat over tot de orde van de dag, 

 
VVD 
 
Senioren Heerhugowaard  
 



CDA 
 
 

 


